
 
 BINNENGEKOMEN 

TEAM POSTBEHANDELING EN ARCHIVERING 
 D.D. 15-03-2024 
 No. 2024.00924 
 Portefeuillehouder: Aarts 
 Team: Stadsbeheer  

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ Maastricht 
 
Maastricht, 15 maart 2024 
 
Betreft: Schriftelijke vragen CDA - Overlast door spreeuwen  
 
Er is door meerdere inwoners uit Sint-Maartenspoort melding gemaakt van overlast van een grote 
hoeveelheid spreeuwen in de buurt. De overlast is tweeledig. Enerzijds is er geluidsoverlast tot vaak 
wel 23:00 uur ’s avonds waardoor inwoners, ook kinderen, niet goed kunnen slapen. Anderzijds is er 
stankoverlast van de grote hoeveelheid spreeuwenpoep die in de tuinen van inwoners valt en 
waarvan de GGD al heeft aangegeven dat dat gezondheidsrisico’s met zich mee brengt (bijlage 1). 
Ik heb bij deze vragen ook foto’s van de spreeuwenpoep bijgevoegd zodat helder is dat er in grote 
mate overlast is (bijlage 2). De spreeuw is een beschermde diersoort waardoor de mogelijkheden om 
hier wat aan te doen beperkt zijn. Op dit moment krijgen de desbetreffende bewoners een laser van 
de gemeente aangeboden waarmee ze dus iedere dag in hun tuin moeten gaan stralen.  
Wij hebben hierbij de volgende vragen. 
 

1- Hoe effectief zijn dit soort lasers? Stel dat de bewoners consequent dag in dag uit met de 
lasers stralen, betekent dat dan dat de groep spreeuwen zich verplaatst naar een andere 
stedelijke locatie in Maastricht oftewel wordt het probleem dan verplaatst?  

2- Hoeveel bewoners moeten er überhaupt meedoen wil dit middel effectief zijn voor het 
gebied dat het betreft in Sint Maartenspoort?  

3- Wordt de laser ook gebruikt voor de Wilhelminasingel gezien het daar grotendeels de 
openbare weg betreft en lasterstralen daarop gevaarlijk kunnen zijn?  

4- Zijn laserstralen op de openbare weg wettelijk toegestaan?  
5- Welke andere mogelijkheden dan de laser zijn er op dit moment om spreeuwen te verjagen?  

Welke mogelijkheden zijn voor Sint-Maartenspoort van toepassing? 
6- Zijn er ook mogelijkheden die uitgevoerd kunnen worden door de gemeente of een van haar 

partners gezien het stralen dagelijks veel tijd in beslag neemt van de bewoners? 
7- Bent u het met ons eens dat de gezondheidsrisico’s groot zijn en dat gezocht moet worden 

naar een permanente oplossing en een oplossing waardoor het probleem zich niet gaat 
verplaatsen?  

8- In Limburg zijn veel fruittelers die ook overlast ervaren van de spreeuw. De 
voorzieningenrechter heeft recent nog bepaald dat deze telers tot en met 2026 nog 
spreeuwen mogen vangen en verplaatsen. Provincie Limburg gaat kijken of dit soort 
ontheffingen voor langere tijd afgegeven kunnen worden. Is vangen en verplaatsen een optie 
voor Sint Maartenspoort? Kunt u nagaan of provincie Limburg hiervoor een ontheffing 
wil/kan verlenen? 

9- Kunt u dit probleem ook bij de provincie aankaarten en bezien of dit probleem breder speelt 
en dus of een provinciale aanpak wenselijk is? 

 
 



 
 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Gabrielle Heine  
Fractievoorzitter CDA Maastricht  
 
 
Bijlage 1 – conclusie GGD  

 



 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Bijlage 2 – foto’s van de overlast  
 
Wit = spreeuwenpoep 

 



 

 
 
 
 
 


